

Møde i Tisvilde Lokalråd – 4. august 2021 kl. 19:00

Hos Claus, Hovedgaden 40

Deltagere: Birte Forsell, Claus Sabroe, Frederik Buchvald; Charlotte Onø, Jens R Holck, Stig Sølvbjerg Hansen, Poul Borring.

Referent: Stig Sølvbjerg Hansen

Afbud/ fraværende: Michala Østergaard, Cajus Møller og Charlotte Bergendorff

Punkt	Formål mm.	Hvem	Beslutning
1. Referat fra sidste møde		Alle	Referat fra d. 2. juni 2021 godkendt
2. Årshjulet	August og september måneds aktiviteter gennemgås	Alle	Borgermøde søndag d. 30. januar 2022 kl. 10.00. Forslag til tema/foredrag: Naturnationalpark Tisvilde Hegn. Vi skal huske at bestille Birkepladsen og skolen til loppemarkeder 2022
3. Tisvilde film		Claus, Poul og Charlotte O.	Filmen kan ses på Lokalrådets hjemmeside. Filmen kommer ligeledes på Facebook og Youtube. Jens sørger for dette.
4. Har nogle deltaget i møder eller modtaget mails, der skal drøftes?		Claus Alle	Claus har deltaget i ”Åbent møde med Borgmesteren” Lokalrådet har modtaget en henvendelse fra Leif Stubkjær vedrørende sommeren 2021, Claus sørger for at besvare denne. Claus sender svar til Leif Stubkjær
5. Sommeren i Tisvilde			Frederiks oplæg til ”planlægning af sommeren 2022 i Tisvilde”, sendes til TisvildeNyt, og lægges på Lokalrådets Facebook-side, som et ”Åbent brev til Borgmesterkontoret” Bemærkninger/rettelser til oplægget sendes pr. mail senest d. 6. august.
6. Kommunikation	Facebook: https://www.facebook.com/tisvildelokalraad www.aktivgribskov.dk Hjemmesiden: www.tisvildeleje.dk	Jens og Claus Claus Stig	Intet nyt Intet nyt, men fokus på at vi fremover får lagt aktiviteter i Tisvilde ind på denne hjemmeside samtidig med generel info om Lokalrådet. Tekster mm. der skal på hjemmesiden sendes til Stig.

			På næste møde skal vi drøfte hvordan vi fremadrettet skal bruge vores informationskanaler (Facebook, hjemmeside og TisvildeNyt)
7. Ansøgninger		Stig	Lokalrådet besluttede at støtte opførelsen af en ekstra padelbane med 10.000 kr.
8. Økonomi		Stig	Halvårsregnskabet blev kort drøftet.
9. Tisvilde Nyt		Alle	Deadline for emner til Tisvilde Nyt – 10 august 2021. Vælgermøde d. 25/10 (Frederik) Dato borgermøde (Claus) ”Sommeren i Tisvilde 2022” (Frederik) Tisvilde Film (Stig) Lokalrådet har doneret to borde til Birkepladsen, og ”Allans popcorn” har doneret et bord (Claus)
10. Statue på Birkepladsen	”Bridge stien”	Claus	Tegninger mm. er indsendt til Gribskov kommune, med henblik på diverse tilladelser.
11. Valgmøde		Claus	Lokalrådet arrangerer valgmøde i biografen mandag d 25/10 op til kommunevalget. 3 Hovedpunkter som ønskes debatteret: 1. Trafik i Tisvilde – herunder fartbegrænsning på Hovedgaden/skolen 2. Overholdelse af lokalplan 3. Overholdelse og håndhævelse af bopælspligt i helårsboliger Claus kontakter de respektive partier som stiller op til valget
NYT fra Arbejdsgrupper			
Stier	Udkast til kommunen endnu ikke sendt men vil blive igangsat i kommende tid. Erhvervsfiskernes sti - Eskil vil måske skrive. Projektet fortsætter i 2 spor: Folder og hjemmeside som skal komplementere hinanden. Der undersøges hvor der kan søges økonomiske midler.	Birte, Jens	
Trafik	Brev med ønske om fartbegrænsning over sommeren på Hovedgaden og Tisvilde Bygade fra Tisvilde Station til	Aktuel gruppe: Jens, Frederik, Charlotte O., Rikke	Lokalrådet har modtaget svar fra Politiet på henvendelsen, og der vil blive indført hastighedsbegrænsning på 40 km., 250 meter før og efter skolen.

	Kastanje Alle er afsendt til Hillerød Politi og Pernille Søndergaard, Gribskov Kommune.	Njust, Per M., Peter C. K., Anna R.	
Loppemarkeder		Claus, Charlotte B., Stig, Birte, Poul, Eskil	D. 7. august: Charlotte B. hele dagen, Poul kl. 7.30-ca. 11.00, Jens kl. 7.30 – ca. 13.00. D. 14. august: Lis Freisner og Jes Freisner - hele dagen D. 21. august: Charlotte B. er pladsformand, flest mulige fra Lokalrådet møder op, Birte klarer indkøb mm. til kaffevognen.
Lokalplaner og Hegn	Frederik vil undersøge hvad der ligger af regler og ”aftaler”. Claus, Frederik og Jens sætter et møde i Trafik –og Lokalplaner op med Grundejerforeningen. Dette afventer til efter sommerferien.	Frederik (Jens)	
Evt.			Dato til en arbejdsdag” i vores lagerlokale aftales på næste møde.
Kommende møder og eventuelt	<u>Datoer for møder i 2021:</u> Onsdag 4/8 Claus Onsdag 1/9 (Frederik) Onsdag 6/10 (Stig) Onsdag 3/11 Onsdag 1/12 (Charlotte B.) <u>Referenter.</u> Frederik Poul Cajus Charlotte Ø. Stig Charlotte B. Michala Jens Birte Claus		Indlæg til næste agenda sendes til Claus